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Svetniška vprašanja in predlogi za 15. sejo. 

 

 

 

1. Na 12. redni seji OS Zagorje ob Savi smo obravnavali predlog sklep-a NSi-ja z naslednjo vsebino: 

 

 da se na korespondenčnih sejah ne odloča več o kakršnih koli kadrovskih zadevah (nadzorniki, člani skupščine, 
direktorji, ipd.) in da se vsa imenovanja opravijo na rednih sejah občinskega sveta. 

 da se v primeru imenovanja novega direktorja ali v.d. direktorja katerega koli podjetja, javnega zavoda ipd. novi 
kandidat predstavi pred občinskim svetom in da poleg sebe predstavi tudi svoje načrte v mandatu, ko bo, če bo 
potrjen, svojo funkcijo opravljal. Predstavitev načrtov pa mora biti takšna, da se bo lahko po končanem mandatu 
njegovo delo tudi ocenilo, torej morajo biti načrti merljivi. To naj velja za vse kanditate, za katere mora dati občinski 
svet soglasje ali pa jih potrdi. 

Sklep je bil v celoti kot je tukaj predstavljen potrjen iz strani vseh prisotnih svetnikov. Na 13. In 14. seji je bil omenjeni sklep kršen. 
Med drugim je bilo na 13. seji  tudi predlagani iz strani župana, da se bo sklep popravil, vendar, do popravka še ni prišlo. Zanima 
me kdaj lahko iz strani vodstva občine pričakujemo popravljen sklep katerega ne bomo kršili. 
Zanima me pa tudi kako lahko župan dovoli, da bo pri imenovanju direktorja Stanovanjskega podjetja d.o.o. OS Zagorje imel  
posvetovalno vlogo in se bo predlog dalo na glasovanje preden ga skupščina podjetja, ki ji ZGR to nalaga kadidata tudi potrdila, 
medtem ko pa se taista zadeva pri podjetju Komunala Zagorje d.o.o. ne izvaja? 
 

2. Vprašanje se nanaša na sestanek, ki se je odvijal v prostorih OŠ Tone Okrogar dne 15.11.2016. Na tem sestanku je bilo 
dogovorjeno, da se boste s starši dogovorili o časovnici izgradnje nove telovadnice. Po vašem zagotovilu naj bi bil ta 
sestanek sklican do 15.12.2016. Zanima me, če je bil sestanek sklican in kakšna časovnica je bila predstavljena ter 
potrjena. V primeru pa, da sestanek ni bil sklican me zanima zakaj in kateri je novi rok do katerega naj bi se ta časovnica 
za izgradnjo telovadnice napisala in potrdila ter kdaj bo to predstavljeno na OS. 

 
 

 

 

 

 

 

S spoštovanjem, 

 

           Primož Štendler 

 


